
   

 

Motie vervang veld 3 bij O.S.S.’20 

O.S.S.’20 is al gedurende langere tijd met de gemeente in overleg over de vervanging van een 

kunstgrasveld (veld 3). Hoewel dit veld ook onlangs op 30 april opnieuw is goedgekeurd door een 

onafhankelijk keuringsinstituut, is de speelbeleving van de spelers negatief; het veld wordt als te 

hard en blessuregevoelig ervaren. Systeem- en leefwereld lopen hier dus uiteen.  

De raad van de gemeente Oss, in vergadering bijeen op 22 mei 2025 

Constaterende dat: 

• Het betreffende veld al in 2023 financieel was afgeschreven 

• Het betreffende veld onbespeelbaar is als gevolg van weersomstandigheden en de kwaliteit 

van het veld  

• Er in 2023, 2024 en 2025 al reparaties hebben plaatsgevonden 

• In beide jaren vlak voor de keuringsdatum het veld is “opgelapt” door er rubber op te 

gooien en lucht onder te spuiten 

• Spelers relatief vaak blessures oplopen op dit veld, waaronder brandwonden  

• In de programmabegroting 2025-2028 is voorzien dat het veld in 2025 vervangen zou 

worden en er dus financiële middelen voor gereserveerd en beschikbaar zijn  

• Alle velden op zaterdag intensiever gebruikt worden en nodig zijn doordat spelers kiezen 

voor de zaterdag in plaats van de zondag. Dit lijkt een landelijke trend te worden. 

Overwegende dat: 

• In de sport- en beweegvisie 2030 staat dat de gemeente Oss blijft investeren in de 4 grote 

sportparken in Oss, waaronder sportpark de Rusheuvel, de thuisbasis voor O.S.S. ’20  

• In de gesprekken met de gemeente al voor 2024 de indruk bij O.S.S.’20 is ontstaan dat 

het veld vervangen zou worden, welke verwachting is versterkt doordat deze vervanging 

ook gewoon voor 2025 in de programmabegroting is opgenomen 

• O.S.S. ’20 is een gezonde en vitale vereniging, een goede accommodatie van groot belang 

is voor een sportvereniging om vitaal en aantrekkelijk te blijven voor (aspirant)leden  

• O.S.S ’20 heeft al wachtlijsten voor nieuwe spelers, zowel voor de volwassen-, jeugd- als 

damesteams. Daarnaast is er door Thuis In Oss gevraagd naar mogelijkheden spelers aan 

te melden. De behoefte aan velden is daarmee dus wel aangetoond.  

• In de programmabegroting 2025-2028 is al geld beschikbaar gesteld voor het vervangen 

van de toplaag van veld 3 van O.S.S. ’20. 

Draagt het college op: 

• Snel te starten met het verlenen van de opdracht om de toplaag van veld 3 te vervangen, 

zodat de spelers van O.S.S.’20 met ingang van seizoen 2025-2026 beschikken over een 

nieuw veld 

En gaat over tot de orde van de dag.  

 

CDA Oss    SSO    PvdA 

Gerti van Valkenburg   Bas van der Voort  Herman van Kessel  



 


